



Bestyrelsesmøde 09. juni 2015

1. **Ryttermærke undervisning.** Hvad har vi behov for? Der er forespørgsler om ryttermærker. Kamille spørger på facebook om der er interesse.
2. **Billeder af klubmestre.** Preben har nok billeder på hjemmesiden. Margit undersøger.
3. **Sommerfest.** Holdes den 14. august. Laden er måske revet ned til den tid, men Lisbeth og Jørgen Henrik har et partytelt som kan bruges. Kamille snakker med Preben inden næste fredag om hvordan og hvad det er muligt at gøre på hjemmesiden. Lisbeth Larsen giver dessert. Velkomstdrink har ikke været så populært de sidste år, da folk selv har drikkevarer med. Catering i Faxehallen? Lisbeth A undersøger hvad som er at tilbyde. Borde og stole findes der.
4. **Biksens front.** Der er givet klarsignal, men det var lavet noget forkert med tegningerne så det vendte forkert, så tegningen skal laves om.
5. **Aktivitetstilskud.** Vi skal have deltagerlister for diverse arrangementer vi har, og for undervisning med Anne/Sanne og Gitte. Kamille og Lisbeth A spørger Gitte og Sanne, og Lisbeth L. spørger Anne. Sanne stopper med undervisning da hun flytter, så har vi noget alternativ?
6. **Møde med udvalg.** Ny dato 23. august kl 14.
7. **Facebook gruppen.** Hvem godkender folk til facebook gruppen? Snak med Preben. Hvordan skal det administreres? Måske bør vi have en lukket gruppe kun for medlemmer, og en åben side for alle.
8. **Rangliste.** Frank tilbyder at tage det et år mere, og vi takker ja til dette. Margit snakker med Frank.

Næste møde: Mandag 10. aug kl 19 på Kastaniegården.